
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 716 af 8. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mikkel Dirks 
  

1. oktober 2020 
J.nr. 2020 - 8263 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 716 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange udestående betalinger af omkostningsgodtgørel-

ser, som Skatteforvaltningen mangler at betale til borgere pr. dags dato? 

 

Svar 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet er der indhentet følgende oplysninger fra Skatte-

styrelsen, hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”Spørgsmålet er forstået således, at der ønskes oplysninger om antallet af endnu ikke fær-
digbehandlede ansøgninger om omkostningsgodtgørelse. 

 

Skattestyrelsen havde pr. 31. august 2020 cirka 1.900 igangværende ansøgningssager ved-

rørende omkostningsgodtgørelse. Ansøgningerne omfatter både fysiske og juridiske per-

soner.” 


